
 

 

 
 

 

Poznań, 17 września 2020 r. 

 

Interpelacja 

ws. efektów prac kapituły stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów 

dla studentów uczelni wyższych przygotowujących się do podjęcia zatrudnienia na 

terenie miasta Poznania  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Zwracam się z prośbą o informację na temat efektów prac kapituły stypendialnej 

opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów dla studentów uczelni wyższych 

przygotowujących się do podjęcia zatrudnienia na terenie miasta Poznania w okresie od 

wiosny 2019 roku do dnia dzisiejszego. Proszę o przedstawienie pakietu wiadomości, ile 

posiedzeń kapituły zostało zorganizowanych w tym okresie czasu, kto wchodzi w jej skład 

oraz kto uczestniczył w posiedzeniach, ile wniosków zostało złożonych do każdorazowej 

kwartalnej edycji stypendium, a także ile z nich i w jakiej wysokości zostały przyznane, jakim 

podmiotom. Powyższe wiadomości proszę uzupełnić informacją o formach oraz koszcie 

przeprowadzonej promocji programu stypendialnego we wskazanym okresie czasu. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


